Al @ L Sl gylined bl sed! LT 101 g U1
PYO[REIIPRSIESIF T IPRgS EA g P ERERUAPIIR R PRUg- S W]
Ay gl Oyl g gl prua—20 kil d— (6 g derd) L daslr
2019 ;2514513 44
sl o
—2idind—6 40 drdl s dmslr [ O pd Bl 3lanl [ Wby a1 /3
Ayl aglall U w1 dmslr [ ad 80w B3l Byl IS /3
Szl S adlan (S (S A 3 ) oleluall §aoge 3 ol ] Al sda g
I olebuall wly aim Led G, sbgll sLas¥l sy @ 28l alGl OF jleel e sladll s
Bl e o ) sy Bl B dangilly Sl Sl sl sde M e S (8
JUW M) ©5s pad IV e S (3 oleliall ods _osgdl OGYL &l Laslis s ) Uloy
095, Lehsf 3 Raase jlazio) Guslio sliily cade o Lo ol 8T ISey L jlazma¥) e bl
glaill dgomsh) deght OIS Biblag wes (3 A7)l Sl 2l pllad a0 S g1 el JL)
B
(st al (Juges bl JLt ply OSpe dlial Sleluall: deiall LS
Abstract :
This study aims to investigate the issue of food industries in Algeria, and how a
problem can be addressed Investing in this sector, given that it can contribute to
the diversification of the national economy. Where we tracked The reality of food
industries in Algeria through the number of newly established small and medium
enterprises, and those that got out of the market.
We came to the conclusion that it is possible to promote these industries in Algeria
by stimulating venture capital companies to invest in it in a more performance
manner than it is, and to establish investment funds specialized in financing it.
Without neglecting the role that the ecosystem of these companies can play in
supporting and accompanying innovations The task directed to the concerned
sector.

Keywords: food industries, venture capital firms, financing, environmental
system.
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Résumeé.

Cette étude a pour but de focaliser sur le sujet des industries agro-alimentaires en Algérie, et comment
peut-il résoudre le probléme d'investir dans le secteur surtout qu'il peut contribuer a la diversification de
I'économie nationale. Pour cela, nous avons suivi la réalité de cette activité a travers le nombre des PMEs
nouvellement créées et le nombre de mortalités également.

Notre travail conclut qu'il est important de promouvoir l'industrie agro-alimentaire en Algérie en
encourageant les sociétés de capital-risque a investir dans le secteur d'une fagon plus performante, avec
la création des fonds d'investissement spécialisés dans l'industrie. Sans négliger le réle clé que leur
écosystéme peut jouer pour soutenir et accompagner les innovations importantes du secteur.

Mots clés : les industries agroalimentaires, sociétés de capital-risque, financement, écosystéme.
Classification JEL : G24, L66, Q13, Q18.
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*-Bulletin d'information statistique de la PME n°34, Ministére de l'industrie et des mines, Edition

novembre 2018, P 13 http://www.mdipi.gov.dz/IMG/pdf/Bulletin PME N 33.pdf

5_IBID, p 16.

5 _ Andrew Metrick & Ayako Yasuda, 2011,« Venture capital and the finance of innovation »

, 2" edition, John Wiley & Sons, p03

7 Cyril DEMARIA, 2013, «introduction to private equity: venture, growth, LBO and turn-
around capitaly, 2" edition, Wiley, p120
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